
KOMISIA PRE CESTOVNÝ RUCH A MEDZINÁRODNÚ SPOLUPRÁCU     
Mestského zastupiteľstva hlavného mesta Slovenskej republiky Bratislavy 

 
 

Zápisnica 
z rokovania Komisie pre cestovný ruch a medzinárodnú spoluprácu MsZ 

konaného dňa 20. 11. 2012 
 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

 

Program: 

1. Otvorenie 

2. Návrh VZN o dani za ubytovanie 2013 

3. Participatívny rozpočet 2012 

4. Participatívny rozpočet 2013 

5. Rôzne 

 
K bodu 1 
Ing. Anna Reinerová otvorila rokovanie.  

 

K bodu 2 
Návrh VZN o dani za ubytovanie 2013 

 

Materiál prezentoval Ing. Peter Michalička, vedúci Oddelenia miestnych daní a poplatkov. 

Materiál bol prerokovaný na zasadnutí Mestskej rady hl. mesta SR Bratislavy, ktorá ho 

odporučila na schválenie Mestskému zastupiteľstvu hl. mesta SR Bratislavy. 

Ing. Michalička doplnil, že v prípade oslobodenia od tejto dane sa údaj o narodení vyžaduje 

len pri oslobodení od dane z hľadiska veku. 

Pripomienky majú byť formulované s odvolaním sa na paragrafy. 

 

Komisia nebola uznášaniaschopná, materiál zobrala na vedomie. 

 

K bodu 3 a 4 
Participatívny rozpočet 2012 a 2013 

 

Materiály prezentoval Ing. Michal Feik, poradca primátora. 

V roku 2012 bolo na participatívny rozpočet v mestskom rozpočte vyčlenených 30.000 EUR. 

Dôvodom je posilniť otvorenosť, transparentnosť a efektívnosť samosprávy, viac informovať 

občanov, diskutovať s nimi a zvýšiť ich spoluúčasť na rozhodovaní, čo je súčasťou Priorít 

Bratislavy na roky 2011 – 2014. 

V druhej polovici roku 2012 prebiehala séria stretnutí participatívnych komunít a verejných 

fór, cieľom ktorých bolo pripraviť z pohľadu občanov návrhy priorít ako aj návrhy na 

konkrétne projekty na rok 2013. Návrhmi priorít na rok 2013 sú zelené mesto, mládež, seniori 

a open data. 

Ing. Feik informoval o svojej účasti na fórach v Berlíne. Participatívny rozpočet realizuje 

okolo 1200 samospráv. 

 

Komisia zobrala na vedomie predložené materiály. 

 

 



Rôzne 
• Ing. Potočárová, výkonná riaditeľka BTB, prezentovala za predstavenstvo BTB 

pracovnú verziu Stratégie rozvoja destinácie Bratislava. Mgr. Droba mal  poznámku 

k zberu dát, ktoré sú staré. 

• Ing. Feik informoval o projekte BikePoint pod Ufom. Ing. Hečko navrhol umiestniť 

radary a piktogramy a tiež mal pripomienky k dezolátnemu stavu na trasu Devín až 

Devínska Nová Ves, ktorá nemá žiadne smerovanie, most končí a parkovisko pod 

skalou má len cca 16 parkovacích miest. 

• Ing. Potočárová tiež informovala o sume, ktorá bola vyzbieraná na dani za ubytovanie 

od januára 2012 do 20.11.2012, a to 2 011 526,97 EUR, čo je 0,3% nárast oproti roku 

2011. Počet ubytovaných do augusta 2012 bol 531 187. 

• Ing. Feik informoval, že okrem daní vyzbiera ČR na podujatiach (napr. maratón) 

190 mil. 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  
 

Ing. Anna Reinerová v.r. 

predsedníčka komisie 

 

 

 

Zapísala: Mgr. Ivana Mattošová, tajomníčka komisie 


